
由2022年5月31日起，香港國際機場進口航道區第3區及第7區的範圍將予修訂。
新修訂的香港國際機場進口航道區如下圖所示：
Starting from 31 May 2022, the boundaries of the Hong Kong International Airpor
Approach Area No. 3 and No. 7 will be amended. 
The amended Hong Kong International Airport Approach Areas are shown below:

t 

第1 - 4 區         : 任何船隻不得進入或通過。
Area Nos. 1 - 4 : No vessel shall enter or pass through.

凡高度超過海拔15米的船隻，不得進入或通過。第5 - 6 區 :
t exceeding 15 metr ve Area Nos. 5 - 6 : No vessel which has a heigh es abo

sea level shall enter or pass through.

第7 - 8 區 : 凡高度超過海拔30米的船隻，不得進入或通過。
Area Nos. 7 - 8 : No vessel which has a height exceeding 30 metres above 

sea level shall enter or pass through.

除經海事處處長允許外，任何船隻不得進入或通過第1至第4區。此外，凡超過上述高度限制的船隻，
一律不得進入或通過第5至第8區。
Except with the permission of the Director of Marine, no vessal shall enter or pass through Area Nos. 1 to 4, 
and no vessel exceeding the height limit mentioned above shall enter or pass through Area Nos. 5 to 8.

不宜作航行用途

Not to be used 
for navigation

香港特別行政區政府海事處
Marine Department, HKSARG
電話 Tel: 2385 2791 (24 小時/24 Hours).

有關最新資訊，請瀏覽海事處網頁:
Please visit the Marine Department's 
website for the latest information:
www.mardep.gov.hk
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